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每次租用涉及使用收費隧道、收費道路或收費區的附加費(港幣) Surcharge for every hiring involving the use of  toll tunnel, toll road or toll area (HK$) 每次租用涉及使用收費隧道、收費道路或收費區的附加費(港幣)
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市區的士收費表(港幣) 2017年4月9日(星期日)起生效 Urban Taxi Fare Table (HK$) Effective from 9 April 2017 (Sunday) 市區的士收費表 (港幣) 2017年4月9日(星期日)起生效

1. 行李附加費

一般來說，司機可就下列行李，收取行李附加費：

‧ 每件擺放在車尾行李廂內的行李；或

‧ 每件擺放在車廂內而長、闊、高總和超過140厘米的行
李。

嬰兒車亦需按照上述準則繳付行李附加費。

殘疾乘客的輪椅及拐杖無須收費。

2. 車費收據

每輛的士均已安裝收據打印機，乘客可向的士司機索取機印
車費收據。如無合理辯解，的士司機不得拒絕按乘客要求發
出收據，否則即屬違法。如果收據打印機失靈，的士司機應
發出手寫收據。

3. 車費找續

的士司機若未能為港幣500元或1,000元面額的紙幣提供找
續，不屬違法。

4. 如乘客未有佩戴安全帶：-

‧ 即屬違法；

‧ 的士司機可以拒絕接載或駕駛；及

‧ 乘客可被要求繳付的士車費及離開車輛。

5. 如對的士服務有所表揚或提出意見，請記下的士車牌號碼
或的士司機證的資料（如：的士司機證號碼）。

6. 常用電話號碼

1. Additional Charge for Baggage 
In general, additional charge for baggage may be levied on: 
‧ every piece of baggage that is carried inside the baggage compartment; 
or 

‧ every piece of baggage with total dimensions (length + width + height) 
exceeding 140cm that is carried inside the passenger compartment. 

Baby prams are also required to pay the additional charge for baggage 
according to the above guidelines. 
Wheelchairs and crutches carried by disabled passengers are free of charge. 
2. Fare Receipt 
Taxis are installed with a receipt printing device. Passengers can ask for a 
machine-printed fare receipt.  It is an offence if taxi drivers refuse, without 
reasonable excuse, to issue receipts to passengers upon request.  In case the 
receipt printing device fails to operate, the taxi driver should issue a 
hand-written receipt. 
3. Fare Change 
It is not an offence if a taxi driver cannot give change to HK$500 or 
HK$1,000 notes.

4. If a Passenger Does Not Wear a Seat Belt:-
‧ the passenger commits an offence; 
‧ the taxi driver may refuse the hire or to drive; and
‧ the passenger may be required to pay the taxi fare and leave the vehicle.
5. Please record the taxi registration number or information on the Taxi 
Driver ldentity Plate (e.g. taxi driver identity plate number) if you have 
compliment or comment on taxi service.
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海底隧道     司機所付的隧道費+ $10(回程費)*

東區海底隧道     司機所付的隧道費+ $15(回程費)*

西區海底隧道     司機所付的隧道費+ $15(回程費)*

其他收費隧道、收費道路或收費區  司機所付的使用費

Cross-Harbour Tunnel Amount of toll paid by driver 
 + $10 (return toll)*
Eastern Harbour Crossing Amount of toll paid by driver
 + $15 (return toll)*
Western Harbour Crossing Amount of toll paid by driver
 + $15 (return toll)*
Other toll tunnel, 
toll road or toll area       

Amount of toll paid by 
 driver

海底隧道      司機所付的隧道費+ $10(回程費)*

東區海底隧道      司機所付的隧道費+ $15(回程費)*

西區海底隧道      司機所付的隧道費+ $15(回程費)*

其他收費隧道、收費道路或收費區 司機所付的使用費
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* The fare is based on the use of Cross Harbour Tunnel. *  車費以使用海底隧道計算。*  車費以使用海底隧道計算。




